
Förändring Rydboholms SK HerrJunior 

Hej!

Vi har nu tränat ett par veckor av denna säsong sedan vi hade vårt möte 31/8. Fram tills 
nu har vi dock bara varit på 7-8 spelare på träningarna. Baserat på detta så kommer det 
bli väldigt svårt att få ihop lag till matcher i HJ-serien (även om 5 spelare tillkommer från 
fotbollen). Det finns inte heller så många spelare att låna in. Därför har vi i samråd med 
ledare och er spelare på träning tagit beslutet att slå ihop U-lag och HJ till ett lag och att 
vi då spelar i U-lag serien. Vi fortsätter träna tillsamman tis+tors 20-21.30.

Laget i HJ-serien får vi dra oss ur tyvärr.

Träningsgruppen har vi tillsammans och nu blir det ett gemensamt lag också. Alla spelare 
(födda -05 och uppåt) får vara med. För -05 finns dessutom möjligheten att vara med -06-
laget också om man vill. Går bra att ta en ny dialog kring det. Fredrik Green finns t.ex med 
som ledare där. 

Alltid tråkigt att dra sig ur en serie men vi har tyvärr tappat lite för många spelare för att ha 
laget kvar där. Hade hoppats att få in några fler spelare men inte lyckats. Spelschemat 
med många matcher gjorde att det blev ännu tydligare. Spelare kan även bli sjuka och 
skadade.

Träningarna hittills har fungerat bra tillsammans. När fotbollen växlar ner så hoppas vi att 
ännu fler spelare hittar ner till hallen. U-laget är inte heller fullt lag så alla behövs verkligen 
för att få ihop bra träningar och trupp till matcher. Spelarna i U-laget såg väldigt positivt 
på detta också för att få lite större trupp som ett lag.

Vi försöker också att titta på kommande cuper och andra aktiviteter tillsammans så att 
detta blir ett riktig roligt år.

I U-laget finns även Johan Krii och Pontus Rosengren med som ledare och det gör att vi 
blir några fler även där utöver Albin Larsson och jag.

Tveka inte att återkomma med frågor och funderingar.


//Jonas Stark
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